
Menighedsrådsmøde den 13. november 2024 kl. 17.00 

Til stede: Bente Dahl, Mikkel Wold, Susanne Freddin Skovhus, Hanne Charina 
Baumann, Anders Jørgensen, Regitze Jensen, Jens Vindekilde, Eva Krener, Ole 
Justesen, Birthe Malmgren, Peter Michael Hornung, Inge Lise Bjørn Nielsen, Jens 
Kaas og Sahra Lindeberg (Ref.). 

A=ud fra: Helle Espersen, Claus Jørn Nielsen og Anne Marie Agerlund. 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

2. Referat fra seneste møde 9. oktober tages Ul eVerretning. Har 
været rundsendt på mail og godkendt af Rådet i ugen eVer 
mødet. 

3. Referent Sahra  

4. Økonomi v/ Hanne Charina, budge]er for 2025 gennemgås og 
godkendes bilag: ”2411 Budget2025 v 0411.pdf” og ”2411 Budget 
formål 0411.pdf”, samt følgende gennemgås og godkendes bilag 
”2411 Kvartalsrapport2024-3.pdf” og ”2411 Budget, formål 
2024-3.pdf.” 

5. Affaldsacentningen, som Kbh har sagt op, så vi skal finde andre 
løsninger. status  

6. Nyt / siden sidst fra præsterne, kirkeværgerne, formanden, 
næsgormanden, fra udvalgene, kontaktpersonerne og fra 
medarbejderne.  

7. Forslag Ul en snak om hvordan det kan gøres: At vi indfører 
muligheden for at donere penge Ul kirken fra alle de mange 
turister, der besøger den. 

8. Sikkerheden i kirken for medarbejderne. Status på det de Ultag, 
der har været. 



9. Årshjul 2025 – bilag ”2411 årshjul2025” – gennemgang af det, vi 
skal huske at agere på. 

10.julefrokost den 11/12 – planlægning af det prakUske 

11.Dato for MR-møde med medarbejderne i 2025 foreslås at være 
10. januar 2025 kl. 13, begyndende med frokost.  

12.Dato for næste års møde med menigheden foreslå Ul 9/10 kl. 
19.30 evt med et foredrag eVer det formelle møde. 

13.Datoerne for næste års rådsmøder fastlægges. Forslag er 
følgende: 8/1, 25/3, 4/6, 20/8, 1/10, 12/11 og et kort møde kl. 
16.00 inden julefrokosten 2025, som er 10/12 kl. 18.30 

14.evt.  

15.Regitze Jensen er mødeleder herfra og Ul en formand for det 
nyvalgte menighedsråd er valgt iflg vedtægterne – se det første 
bilag her i punktet.                                                              
KonsUtuering af det nye menighedsråd, der Ultræder 1. søndag i 
advent. Vi gennemgår vedtægterne og arbejdsreglementer for 
rådsarbejdet. Bilag ”2411 Dagsorden Ul det konsUtuerende 
møde”, ”2411 Bekendtgørelse af lov om menighedsråd”, ”2411 
forretningsorden for MR”, ”2411 vedtægt kasserer”, ”2411 
vedtægt kirkeværge”, ”2411 vedtægt sekretær”, ”2411 Vedtægt 
udvalg”, ”2411 vedtægt kontaktperson”, ”2411 erklæring”.  

Ad.1. Dagsordenen blev godkendt. 

Ad.2. Referatet fra mødet den 9. oktober blev godkendt. 

Ad.3. Referent: Sahra. 

Ad.4. Hanne Charina Baumann orienterer rådet om Kvartalsrapport 
01-01-2024 – 30-09-2024 samt om Budget 2025 ”Frederiks Sogns 
Menighedsråd, CVR-nr. 62568518, Budget 2025, Endelig budget afleveret 
d. 05-11-2024 14:14”. Menighedsrådet godkendte dem begge. 



Ad.5. Jens Vindekilde fortæller om den nye løsningsmodel for 
affaldshentning, som træder i stedet for Københavns kommunes 
affaldshentning. Det bliver ikke dyrere for kirken med den private 
affaldshentning.  

Der er også indgået en aVale med Holmens kirkegård om snerydning. 

Ad.6. Mikkel Wold: Konfirmanderne er godt i gang. Der har været god 
Ulslutning Ul foredragene. På grund af den nye ”spærrer” ved indgangen, 
kan vi gå ned på to kirketjenere om søndagen. Vi har sagt velkommen Ul 
vores nye kirketjener Simon og det tegner rigUg fint.  

Kirkeværgen: HandikapliVen er omsider i gang. Nu skal den blot indvies 
rigUgt ved en lille recepUon, hvor beboerne omkring kirken inviteres.  
Istandsæ]elsen af porUcusloVet vil snart indledes. Kuppellampen er 
blevet gennemgået og vi vil få et udspil Ul en lidt anderledes belysning. 
Det bliver med LED. Vi har fået bud på, hvordan et sUllads kan opsUlles, 
når kuppelmalerierne skal restaureres. Gelænder bliver opsat ved kirkens 
sydside. Præsteværelset vil blive malet.  
Ole Justesen orienterer om etablering af elevator og altan i 
præsteboligen. Der er indsendt ansøgning desangående Ul provsUet.  
Formand: Bente har været Ul møde med Regitze i provsUet. Har også 
arbejdet videre på sagen med turistbusserne.  
FU: Har haV møde om besparelser. 
Personalerepræsentant: Foreslår opsætning af organis]avler.  

Ad.7. Regitze Jensen forslår at opsUlle kirkebøsse Ul donaUoner. 
Menighedsrådet beslu]er at arbejde videre på modellen fra Vor Frelser 
kirke Ul tårnturene.  

Ad.8. Jens Vindekilde fortæller om Ultag Ul sikkerheden for medarbejdere 
samt for brandsikkerheden i kirken.  



Ad.9. Vi tager årshjulet Ul eVerretning med tak Ul Regitze.  

Ad.10. Birthe Malmgren fortæller, at Ulmeldingerne Ul julefrokosten 
strømmer ind.  

Ad.11. Der vil blive acoldt medarbejdermøde den 10. januar kl. 13. 

Ad.12. Det næste menighedsmøde ligger den 9. oktober kl. 19.30. 
Ad.13. Datoer for rådsmøder i det nye år: 8. januar, 25. marts, 27. maj, 20. 
august, 1. oktober, 12. november kl. 17 og 10. december kl. 16.  


